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4- IMPULS I CONTROL DE 

L'ACCIÓ POLÍTICA DEL GOVERN 

4.4.1 Preguntes 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de 

setembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 19 de setembre 

del 2018, relativa a la situació i futur de l’edifici de 

Ràdio Andorra i d’acord amb els articles 18 i 129 

del Reglament del Consell General ha acordat 

admetre-la a tràmit i ordenar la seva publicació, 

(Reg. Núm. 1217). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 21 de setembre del 2018 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor 

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General.. 

Pregunta que es formula a Govern en relació a la 

situació i futur de l’edifici de Ràdio Andorra 

Vista la moció aprovada pel ple del Consell General 

el març del 2017 en què s’emplaçava a Govern a 

analitzar la possibilitat de traslladar a l’edifici de 

Ràdio Andorra les dependències i instal·lacions de 

Ràdio i Televisió d’Andorra S.A. (RTVA).  

Vistes les informacions aparegudes en premsa sobre 

el cost d’aquest trasllat i que Govern no s’havia 

pronunciat fins ara sobre si era o no viable. 

Vist que, com va explicar el mateix Govern ara fa 

uns dies, durant les obres de restauració de l’edifici 

s’ha detectat restes d’amiant als emissors de Ràdio 

Andorra.  

Vist el sorprenent anunci fet pel cap de Govern al 

Debat d’Orientació Política avançant que les 

dependències del ministeri d’Afers Exteriors es 

traslladarien a l’edifici de Ràdio Andorra.  

Es demana. 

Quins són els plans de futur de l’edifici de Ràdio 

Andorra? S’han fet estudis que avalin la 

compatibilitat de l’ús com a seu del ministeri d’Afers 

Exteriors amb la protecció dels espais i equipaments 

que són d’interès cultural de l’edifici? 

Consell General, 19 de setembre del 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata del  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de 

setembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Pere López Agràs, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 20 de setembre 

del 2018, relativa a la manca de voluntat per 

impulsar projectes d’habitatges socials i d’acord 

amb els articles 18 i 129 del Reglament del Consell 

General ha acordat admetre-la a tràmit i ordenar la 

seva publicació, (Reg. Núm. 1221). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 21 de setembre del 2018 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Molt Il·lustre Senyor 

El sotasignat, Pere López Agràs, conseller general 

socialdemòcrata del Grup Parlamentari Mixt, 

d’acord amb el que disposa el capítol quart del títol 

IV del Reglament del Consell General, formulo la 

següent pregunta perquè sigui resposta pel Govern, 

de forma oral, davant el ple del Consell General. 

Pregunta que en relació a la manca de voluntat 

per impulsar projectes d’habitatges socials 

Vista la situació que es viu al mercat de lloguer amb 

enormes dificultats per part de molta gent per trobar 

habitatges a un preu raonable. 

Vist que, amb l’excepció dels projectes impulsats pel 

comú d’Encamp a la Solana del Pas de la Casa, i el 

d’Andorra la Vella a Jovial –tots dos sota mandats 

socialdemòcrates–, al país no existeixen pisos socials, 

malgrat la desencertada consideració feta pel 

ministre Xavier Espot.  

Vistes les declaracions del Raonador del Ciutadà, 

Marc Vila, en la seva compareixença davant la 

comissió de Socials del Consell General, en les quals 

denunciava la manca de pisos socials al país. 

Vist que el projecte de llei de mesures urgents 

relatives a l’arrendament d’habitatges no inclou cap 

que faci referència a pisos socials. 

Es demana: 
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Per quin motiu no s’ha inclòs cap mesura per 

impulsar la construcció de pisos socials al projecte de 

llei de mesures urgents relatives a l’arrendament 

d’habitatges? 

Consell General, 20 de setembre del 2018 

Pere López Agràs  

Conseller general socialdemòcrata del  

Grup Parlamentari Mixt 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de 

setembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada pel M. I. Sr. 

Víctor Naudi Zamora, conseller general del Grup 

Parlamentari Mixt, per escrit de data 20 de setembre 

del 2018, relativa als motius que l’han dut a aturar 

el procés endegat per a construir un nou edifici 

anomenat el “Núvol” projectat per Andorra 

Telecom i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1223). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 21 de setembre del 2018 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

Víctor Naudi Zamora, conseller general per SDP, 

d’acord amb el que disposen els articles 129 i 

següents del Reglament del Consell General, passo a 

formular la següent pregunta perquè sigui resposta 

oralment pel Govern: 

Pregunta que es formula al Govern en relació als 

motius que l’han dut a aturar el procés endegat 

per a construir un nou edifici anomenat el 

“Núvol” projectat per Andorra Telecom 

Motivació 

El passat dia 18 del mes de juliol el director general 

d’Andorra Telecom, en una sobtada roda de premsa, 

anunciava la suspensió del procés de construcció de 

l’edifici anomenat el “Núvol”. 

El cap de Govern en la seva intervenció en el Debat 

sobre l’Orientació Política Global del Govern del 

passat dia 17 de setembre deia que “El projecte era 

costós, però rendible”, i afegia més endavant “que a 

l’entendre del Govern, no era responsable tirar 

endavant el projecte The Cloud amb els costos 

resultants del procés de licitació”. 

Ateses aquestes consideracions es demana al 

Govern: 

Quins són els motius que s’han tingut realment en 

compte per tal de prendre la decisió d’aturar el 

procés de construcció d’aquest projecte en la fase del 

procés de licitació? Quines responsabilitats considera 

que se’n deriven vista la situació generada i les 

despeses ocasionades? 

En els termes precedents queda formulada la 

pregunta al Govern que haurà de ser resposta 

oralment. 

Consell General, 20 de setembre del 2018 

Víctor Naudi Zamora  

Conseller general per SDP 

Edicte 

La Sindicatura, en reunió tinguda el dia 21 de 

setembre del 2018, ha examinat la pregunta amb 

resposta oral del Govern presentada per la M. I. Sra. 

Judith Pallarés Cortés, consellera general del Grup 

Parlamentari Liberal, per escrit de data 21 de 

setembre del 2018, relativa a la pròrroga del 

contracte amb Ambulàncies del Pirineu per part 

del SAAS i d’acord amb els articles 18 i 129 del 

Reglament del Consell General ha acordat admetre-

la a tràmit i ordenar la seva publicació, (Reg. Núm. 

1226). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 21 de setembre del 2018 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

A la Sindicatura 

La sotasignada, M.I. Judith Pallarés Cortés, 

consellera general del Grup Parlamentari Liberal, 

d’acord amb el que disposa el capítol IV del 

Reglament del Consell General, formulo la següent 

pregunta, perquè sigui resposta pel Govern, de forma 

oral, davant el Ple del Consell General. 

Pregunta que es formula al Govern relativa a la 

pròrroga del contracte amb Ambulàncies del 

Pirineu per part del SAAS 

Vist que el SAAS ha acordat prorrogar per un any la 

concessió del transport sanitari no medicalitzat a 

Ambulàncies del Pirineu tot i l’incompliment del 

Codi de relacions laborals reconegut en seu 

parlamentària pel ministre Xavier Espot. 

Es pregunta: 
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Pot informar Govern quins criteris ha seguit el 

SAAS per prorrogar la concessió a Ambulàncies del 

Pirineu tot i les irregularitats laborals constatades? 

A Casa de la Vall, 21 de setembre de 2018 

Judith Pallarés Cortés  

Consellera General 

5- ALTRA INFORMACIÓ 

5.2 Convocatòries 

Avís 

El proper dia 2 d’octubre del 2018, dimarts, a les 

9.30h, se celebrarà una sessió ordinària del Consell 

General, amb l’ordre del dia següent: 

Punt Únic: Preguntes al Govern amb resposta oral, 

(segons llistat annex). 

Tot el que es fa públic per a general coneixement i 

efectes. 

Casa de la Vall, 21 de setembre del 2018 

Mònica Bonell Tuset  

Subsíndica General 

Llistat de preguntes al Govern amb resposta oral 

disponibles per a la sessió del dia 2 d’octubre del 

2018 

1- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 12 de juliol del 2018, relativa a l’adjudicació 

per part de la CASS dels manteniments del 

maquinari i programari IBM per a l’any 2018 a 

una empresa que no és el “partenaire exclusif” al 

Principat d’Andorra, (Reg. Núm. 1035). 

2- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Ferran Costa Marimon, conseller 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 19 de juliol del 2018, relativa a la suspensió de 

la construcció de l’edifici The Cloud, (Reg. Núm. 

1053). 

3- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 28 

d’agost del 2018, relativa al balanç turístic de 

l’estiu, (Reg. Núm. 1122). 

4- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 19 de 

setembre del 2018, relativa a la situació i futur de 

l’edifici de Ràdio Andorra, (Reg. Núm. 1217). 

5- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Pere López Agràs, conseller general del 

Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 20 de 

setembre del 2018, relativa a la manca de voluntat 

per impulsar projectes d’habitatges socials, (Reg. 

Núm. 1221). 

6- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

pel M. I. Sr. Víctor Naudi Zamora, conseller general 

del Grup Parlamentari Mixt, per escrit de data 20 de 

setembre del 2018, relativa als motius que l’han dut 

a aturar el procés endegat per a construir un nou 

edifici anomenat el “Núvol” projectat per Andorra 

Telecom, (Reg. Núm. 1223). 

7- Pregunta amb resposta oral del Govern presentada 

per la M. I. Sra. Judith Pallarés Cortés, consellera 

general del Grup Parlamentari Liberal, per escrit de 

data 21 de setembre del 2018, relativa a la pròrroga 

del contracte amb Ambulàncies del Pirineu per 

part del SAAS, (Reg. Núm. 1226). 
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